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PROTOKÓŁ  Nr XLV/2014 

 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 24 czerwca   2014 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 9
00

  do godziny 11
45

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  nie uczestniczyła radna Iwona Pietras, radny Sebastian Dulęba i radny Mariusz 

Zieliński   (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, pani Bożena Szczypiór Pełniąca Funkcję Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Renata Koziara -Sekretarz Gminy, pani Zdzisława Kowalska - Skarbnik 

Gminy,  Radni Powiatu pan  Jan Budziosz i i pan Zygmunt Ozga, pani Grażyna Ślusarek 

redaktor Gazety Jędrzejowskiej, pani Bogusława Wypych Prezes Zarządu LGD,  kierownicy 

jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami   ( listy obecności – 

załączniki Nr 1,2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 9 i 29 maja 2014 roku. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.  Interpelacje i zapytania radnych.   

7.  Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego. 

8.   Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2013 rok                       

      i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

      a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

      b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

      c) dyskusja, 

      d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                          

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2013 rok, 

- absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2013 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2014-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 rok, 

 c) zmiany uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na fundusz sołecki. 

    10. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2014-2015 w świetle  

          projektów organizacyjnych szkół.  

   11. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska GRYF                   

         oraz Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 

   12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

   13.  Sprawy różne.   

   14.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą piątą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram czterdziestą piątą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Iwona Woźniak przedstawiła pismo Prezesa 

Rady Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej Donalda Tuska w sprawie wyznaczenia  pani 

Bożeny Szczypiór  do wykonywania zadań i kompetencji Wójta Gminy Wodzisław w okresie 

niezdolności do pracy Wójta Gminy Wodzisław Pana Józefa Syski z powodu choroby 

trwającej powyżej 30 dni, jednak nie dłużej niż do dnia wygaśnięcia mandatu Wójta ( pismo 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Głos zabrała Pani Bożena Szczypiór. Podkreśliła, że z przyjemnością spotyka  się z  

uczestnikami sesji. Poinformowała, że otrzymała nominację od Premiera na funkcję Wójta 

Gminy Wodzisław na czas nieobecności Wójta Józefa Syski. Wyjaśniła, że Przewodniczący 

Rady Gminy zgodnie z przepisami miał obowiązek powiadomić Wojewodę o przeszkodzie 

sprawowania funkcji Wójta w przypadku gdy nie powołano zastępcy. Ustanie przeszkody 

będzie trwało do czasu powrotu Wójta, gdy jednak nie wyzdrowieje, będzie pełnić funkcję do 

czasu wyboru nowego Wójta. Odnośnie swojej osoby poinformowała, że przez 28 lat 

pracowała w TPSA. W ostatnich latach pełniła funkcję burmistrza Kazimierzy Wielkiej, 

Piekoszowa, Prezydenta Miasta Starachowice i od 2 czerwca Wójta Gminy Wodzisław.  Od 

lat zajmuje się zarządzaniem zasobami ludzkimi i  posiada odpowiednią do tego wiedzę. Po 

przejęciu funkcji Wójta krótko trwało zapoznanie się z sytuacją w gminie. Podkreśliła, że 

zadania przez urząd są realizowane i nie ma opóźnień. Kilkakrotnie spotkała się już z 

radnymi. Życzyła dobrej współpracy z pracownikami, sołtysami i radnymi.  Pani Wójt 

poinformowała, że prywatnie jest mężatką, ma 3 córki.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Wojciecha  

Gądka,  jednogłośnie – 12 za, w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z   Nr XLIII/2014  sesji  Rady Gminy z dnia 9 maja  2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XLIII/2014 z obrad  sesji                    

z dnia 9 maja 2014  roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z   Nr XLIV/2014  z nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy z dnia 29 maja  2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się jednogłośnie 12 za,   w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XLIV/2014 z obrad 

nadzwyczajnej  sesji  z dnia 29 maja 2014  roku. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności                            

( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). Odnosząc się do informacji 

dot. przetargów na remonty dróg dodała, że chce aby podpisanie umów z wykonawcą 

nastąpiło w jednym czasie z umową na nadzór inwestorski po to aby prace były prowadzone 

wspólnie. Dodała, że 1 lipca będzie otwarcie ofert na remont budynku GOZ w Wodzisławiu. 

Będzie również ogłoszony przetarg na termomodernizację budynku szkoły w Wodzisławiu. 

Pani Wójt poinformowała, że odbyło się również spotkanie z mieszkańcami bloku w Lubczy 

w którym z ramienia gminy uczestniczyła pani sekretarz i inspektor d.s. inwestycji w sprawie 

wymiany azbestowego  wodociągu. Sprawa została wyjaśniona i mieszkańcy złożyli 

deklarację, że będą partycypować w kosztach przyłączy. W najbliższym czasie inwestycja 

zostanie zakończona. Pani Wójt  zachęciła do uczestnictwa w zbliżających się Dniach 

Wodzisławia, które odbędą się 28 i 29 czerwca zwłaszcza do udziału w akcji krwiodawstwa.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie przedłożonego sprawozdania.  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak. 

 

Ad. 7.  Przyjęcie informacji o stanie mienia komunalnego. 
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Informacje o stanie mienia komunalnego przedstawiła Skarbnik Gminy ( informacja stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 12 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie w/w informacji. 

  

Ad. 8.   Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2013 rok                         

i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Nr 47/2014 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 29 kwietnia w sprawie opinii o sprawozdaniach z 

wykonania budżetu gminy za 2013 rok ( uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Andrzej Roliński przedstawił uchwałę                                     

Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław z dnia 11 czerwca 2014 roku w 

sprawie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wodzisław za 2013 rok i udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy ( uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pani Iwona Woźniak przedstawiła uchwałę Nr 66/2014           

I składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12 czerwca 2014 

roku w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium ( uchwała 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

c) dyskusja, 

Radna Zofia Jędrzczyk zauważyła, że jest opinia komisji rewizyjnej i Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie budżetu za 2013 rok. Członkowie komisji rewizyjnej informowali 

radnych, że były przekręty ze strony wójta. Radna zwróciła się do Pełniącej Funkcję Wójta 

pani Bożeny Szczypiór z pytaniem, czy po zapoznaniu się z pracą urzędu może udzielić 

informacji czy rzeczywiście były niedociągnięcia ze strony wójta Józefa Syski.  

Pani Bożena Szczypiór stwierdziła, że w pierwszej kolejności należy zastanowić się 

nad definicją co to jest „:przekręt” i „niedociągnięcia”. Zauważyła, że jest to subiektywna 

sprawa radnego. Przez 4 tygodnie urzędowania  nie spotkała się z nieprawidłowościami. 

Organy kontroli mają nadzór i oceniają pracę Wójta i nie powinno się używać takich  

sformułowań. Podkreśliła, że jeżeli ktoś ma wiedzę, że coś jest nieprawidłowe, to zgodnie z 

przepisami powinien to zgłosić do odpowiednich organów.  Osobiście takiego zjawiska w 
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urzędzie nie stwierdza. Pani Wójt zauważyła, że używając takich słów należy mieć na uwadze 

ich znaczenie. Poinformowała, że pełniąc funkcję burmistrze gminy Piekoszów, pomimo 

złego stanu finansów gminy nie spotkała się z nieprawidłowościami. Jednakże gdyby coś 

takiego miało miejsce to powinno być zgłoszone do odpowiednich  organów.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że słowo „przekręt” można zastąpić słowem 

„niegospodarność”. Radny poinformował, że są na to przykłady np.: 

- zapłata za pompy, 

- złe wykonanie wodociągu na ul. Jana Chryzostoma Paska w Wodzisławiu, 

- wypłata przez bank  bez zgody gminy środków dla firmy JUS-GAZ w wysokości 80.000zł , 

- nadmierne wydatki na hotelowanie psów, 

- brak nadzoru nad remontem szkoły w Wodzisławiu, 

- wodociąg w Lubczy gdzie nie zaplanowano wymiany rur azbestowych przede wszystkim do 

budynku Ośrodka Zdrowia w Lubczy. 

Radny pytał, czy to skłania do udzielenia absolutorium wójtowi Sysce.  

Pani Bożena Szczypiór odnosząc się do tematu pomp stwierdziła, że nie do końca 

może się zgodzić za określeniem tego niegospodarnością. Podkreśliła, że włodarze nie znają 

się na wszystkim. Od tego jest pracownik i na jego opinii się opierają. Wymagana jest 

również opinia radcy prawnego gdyż wszystko musi odbywać się zgodnie z przepisami.  

Odnośnie pomp wyjaśniła, że wójt oparł się na kosztorysie sporządzonym przez osoby, które 

są w tej dziedzinie fachowcami. Osobiście nie zna całej  sytuacji i opiera się jedynie na 

dokumentach. Gdyby sama  miała zdecydować to też podjęłaby taka decyzje jak Wójt 

jednakże  radny  ma prawo mieć swoje zdanie. Odnośnie tematu wyprowadzenia za zgodą 

wójta środków przez firmę JUS-GAZ wyjaśniła, że nie jest to prawdą. Poinformowała, że był 

etap gdzie nie podpisano protokołu odbioru. Firma przysłała faktury ale w związku, że 

inwestycja nie została odpowiednio wykonana nie podpisano kolejnego protokołu. Firma 

wystąpiła do urzędu o przedstawienie gwarancji. Pani Wójt wyjaśniła, że jest to obowiązek 

gminy tj. jest to potwierdzenie, że gmina dysponuje środkami za zadanie. Następnie bank 

obsługujący firmę wystąpił do  banku obsługującego gminę o wypłatę należności i środki 

zostały wypłacone bez powiadomienia gminy. Zwrócono się do banku o wyjaśnienie sprawy. 

Pani Wójt podkreśliła, że operacja nie powinna się odbyć. W sprawie kruszywa pani Wójt 

poinformowała, że nie może się do tego odnieść. Stwierdziła, że dobrze, że radny poruszył ten 

temat bo na tej kanwie w bieżącym roku zachęci do współpracy sołtysów tj. do potwierdzania 

dowozu kamienia.  

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, jak ma to wyglądać. Czy kamień np. ma być ważony 

na wadze. 

Pani Wójt poinformowała, że przed wożeniem kamienia będzie spotkanie z sołtysami 

w tej sprawie. Należy zmniejszyć procent niepewności i dlatego prosi o współpracę. 
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Podkreśliła, że kamień jest kupowany ze wspólnych środków  i dlatego należy unikać na 

przyszłość pewnych zdarzeń, których na pewno nie powinno być. Na naradzie omówiona 

zostanie procedura działania w tej sprawie.  

Radny Artur Oleksiak stwierdził, że wszystko można  ładnie wyłuszczyć. Odnosząc 

się do przedstawionych przez radnego Kowalskiego przykładów pytał, jak Wójt może nie 

wykazać zainteresowania i nie informować rady o problemach   tylko czeka, aż problem 

stanie się publiczny. Radny pytał, gdzie był Wójt, czy nie powinien tego kontrolować i gdzie 

ma swoje służby. Podkreślił, że Wójt wie o każdej dziurze w gminie, wiedział też o koszcie 

pomp. Stwierdził, że każdy indywidualnie podejmuje decyzję dot. własnych wydatków. 

Radny pytał, czy gdyby z prywatnego konta zginęły środki to jego właściciel by nie 

interweniował? W urzędzie skupia się jednak uwagę na czymś innym. W sprawie 

wyłapywania psów radny poinformował, że w innych gminach aby uniknąć kosztów 

potrafiono znaleźć rozwiązania. Natomiast odnośnie remontu w szkole w Wodzisławiu 

poinformował, że środki zostały wypłacone wykonawcy pomimo, że zadanie nie zostało 

zrealizowane, a inna firma wykonała  poprawki.  

Pani Wójt stwierdziła, że nie może oceniać pana Wójta Józefa Syski gdyż jest 

nieobecny. Podkreśliła, że absolutorium  polega  na czystej matematyce. Sprawozdanie 

pokazuje czy plan budżetu został zrealizowany zgodnie z przepisami. Co innego jest 

natomiast w jaki sposób jest realizowany. Każdy ma prawo do swojej oceny.  Pani Wójt 

poinformowała, że z własnego doświadczenia wie, że patrząc z drugiej strony ma się inną 

ocenę, a gdy zostaje się wójtem rzeczywistość jest inna. Mieszkańcy inaczej oceniają 

działalność samorządu. Podkreśliła, że wiedza jaką teraz posiada pozwala jej na inne 

spojrzenie i ocenę działalności Wójta. Zachęciła do omawiania problemów osobiście gdzie 

będzie miała możliwość wyjaśnienia nurtujących kwestii.  

Radny Wiesław Kowalski odnośnie określenia absolutorium  jako czystej matematyki 

stwierdził, że w budżecie zostało 976.000zł. nadwyżki tj. tyle środków nie zostało 

wydatkowanych gdyż nie zrealizowano inwestycji.  

Skarbnik wyjaśniła, że nadwyżka to rzeczywiście środki z nie wykonanych zadań ale 

również są to środki należne z podatku od osób fizycznych, z urzędów skarbowych, które 

wpływają w roku następnym. Są to również środki z funduszu alimentacyjnego, które 

wprowadzone są do budżetu  roku następnego. Pani skarbnik zauważyła, że informuje o 

wprowadzaniu kwot do budżetu. 

Pani Wójt stwierdziła, że słowo nadwyżka szumnie brzmi ale są w niej dotacje, duże 

kwoty na rok bieżący i nie dotyczy tylko środków z nie zrealizowanych inwestycji.  

Więcej pytań ani uwag nie było.    

 d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2013 rok,  przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 



7 
 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLV/331/2014 w sprawie  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Wodzisław  za 2013 rok. 

- projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania 

budżetu za 2013 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 10 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLV/332/2014 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2013 rok. 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 30 min. przerwę. 

Ad. 10.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywną opinię          

( opinia komisji stanowi załącznik nr 13  do protokołu ). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2014-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu). Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 10 za, w głosowaniu jawnym.             

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLV/333/2014 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2014-2020. 
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b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2014 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -10 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLV/334/2014 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2014 r. 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na fundusz 

sołecki przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLV/335/2014 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie wyodrębnienia środków na fundusz sołecki.  

 

Ad. 10. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2014-2015 w świetle   

projektów organizacyjnych szkół.  

 

  Informację przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi 

w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Radny Adam Zieleniec pytał, czy są dane ilu uczniów kończy obecnie szkołę 

podstawową, a ilu planuje przyjść do gimnazjum w Wodzisławiu.  

Kierownik GZOO poinformowała, że planuje się 2 klasy pierwsze gimnazjum. Szkołę 

podstawową kończy w tym roku 46 uczniów. Dodała, że zwykle połowa uczniów szkoły w 

Lubczy idzie do szkoły w Węchadłowie.  

 

Pan Jerzy Kostyła Dyrektor Zespołu Szkół w Wodzisławiu poinformował, że nabór 

trwa do 7 lipca. Odbyły się spotkania w szkołach podstawowych. Na etapie planowania 

projektu nie wiadomo ilu będzie uczniów.   

  Więcej pytań ani uwag nie było.  

 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się jednogłośnie -11 za, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie powyższej informacji.  
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Ad.  11. Informacja na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska 

GRYF  oraz Lokalnej Grupy Rybackiej „Jędrzejowska Ryba”. 

       Informację na temat działalności Lokalnej Grupy Działania Ziemia Jędrzejowska GRYF 

przestawiła prezes LGD pani Bogusława Wypych ( informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu).   

Pani prezes poinformowała, że funkcjonowanie LGD dobiega końca. W przyszłym 

roku będzie końcowe rozliczanie, a jednocześnie będzie pisana strategia lokalna po to aby 

złożyć nowy wniosek. Na tą okoliczność odbędą się w gminach spotkania gdzie omówione 

zostaną plany samorządów na przyszłe lata. Nie wiadomo czy będą środki w 2015 roku. 

Nowy nabór będzie w 2016 roku. Obecnie nie ma zatwierdzonych rozporządzeń w tej 

sprawie. Jest zapewnienie, że w nowym naborze będą środki na PROW. Są zamiary aby LGD 

była grupą funduszową. Odnosząc się do działalności LGR „Jędrzejowska Ryba” pani  

Wypych poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie grupy. Na dzień 

dzisiejszy nie ma określonego wskaźnika rybackiego. Poinformowała, że przewiduje się duże 

środki z PROW i Programu Operacyjnego Ryby. Wyjaśniła, że środki PO ryby będą 

konkretnie przeznaczone na rybołówstwo. Odnośnie PROW będą projekty do 50.000 do 

100.000zł. na które wnioski będą składać LGD jako projekty parasolowe o wysokości 400- 

500.000zł. Wnioski będą rozliczane przez LGD. Będzie to poszerzenie kompetencji Grupy.  

Pani Wójt poinformowała, że skróci się czas rozliczania wniosków.  

Pani Wypych poinformowała, że biuro będzie odpowiadało za całą dokumentację. 

Odnosząc się do ostatniego naboru poinformowała, że w Urzędzie Marszałkowskim złożono 

600 nowych projektów do oceny. Nie będą przyjmowane nowe wnioski. LGD 

rozdysponowała już wszystkie środki.  

Pani Wójt poruszyła temat lokalnej strategii. Pytała, czy określono już w jakich osiach 

można proponować zadania i jakie trzeba spełnić warunki.  

Pani Wypych poinformowała, że są zapisy ale LGD składa uwagi. Planuje się , że nie 

będzie już naboru na mikroprzedsiębiorstwa ale będzie nabór na przedsiębiorczość.  

Pani Wójt prosiła o omówienie tzw. dużych projektów.  

Pani Prezes poinformowała, że LGD będzie mogło przeprowadzać nabór wniosków 

np. na budowę dróg. Nie chce jednak przekazywać więcej informacji gdyż nawet Samorząd 

Województwa nie wie dokładnie  jak dokładnie się to będzie odbywać. Zapewniła, ze gdy 

rozporządzenie zostanie podpisane to odbędą się spotkania informacyjne.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował pani Prezes za wystąpienie. Dodał, że 

informacja na temat działalności LGR „Jędrzejowska Ryba” została rannym przekazana.  

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

- brak 
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Ad.13.  Sprawy różne.  

 Sołtys wsi Jeziorki pytała, kiedy będą wykaszane rowy przy drogach powiatowych. 

Dodała, że mieszkańcy jej wsi czekają już od miesiąca.  

 Pani Wójt podkreśliła, że jest to gorący temat. Poinformowała, że w pierwszym 

tygodniu urzędowania wysłała pismo do powiatu w tej sprawie. W odpowiedzi otrzymała 

informację, że jest określony plan i należy czekać. Pani Wójt stwierdziła, że szczególną 

uwagę należy zwrócić na krzyżówki. Zapewniła, że gdy powiat nic nie będzie w tej kwestii 

robił to spotka się z Dyrektorem Zarządu Dróg i dowie się jaka jest kolejność wykaszania. 

Podkreśliła, że zrobi wszystko aby prace na terenie gminy zostały wykonane.  

Sołtys wsi Kaziny wnioskował o wykonanie i zamontowanie tablic z numeracją 

domów na przysiółki. Następnie pan sołtys poruszył temat funduszu sołeckiego. Zauważył, że 

są miejscowości gdzie środki można wykorzystać np. na remont świetlic. Pan sołtys pytał, w 

jaki sposób z funduszu będą mogły korzystać miejscowości gdzie nie ma obiektów 

użyteczności publicznej. Poinformowała, że Kaziny w 2012 roku miały przyznane środki ale 

nie ma gruntu wiejskiego na którym można coś zrobić.  

Pani Wójt wyjaśniła, że z funduszu sołeckiego można wykonać zadania nie tylko w 

świetlicach. Zainteresowane osoby zaprosiła na indywidualne rozmowy na ten temat. Dodała, 

że są obwarowania dot. np. liczby ludności czy określono terminy rozliczeń. 

 Radna Zofia Jędrzczyk poinformowała, że mieszka na skrzyżowaniu drogi powiatowej 

z wojewódzką. Poinformowała, że nie ma uwag dot. wykaszania dróg wojewódzkich ale są 

uwagi dot. jakości prac wykonywanych przez powiat.  

 Sołtys wsi Stara Olszówka przypomniał, że od roku interweniuje w sprawie 

wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Krakowskiej przy Urzędzie Gminy jak również 

wyznaczenia miejsca dla niepełnosprawnych na parkingu przy urzędzie.  

 Pani Wójt poinformowała, że nie zna szczegółów tego tematu. Zapewniła, że na 

kolejnej sesji będzie odpowiedź w tej sprawie.  

 Sołtys wsi Wola Lubecka zgłosiła potrzebę wycięcia poboczy przy drodze z jej wsi w 

kierunku gminy Michałów. Poinformowała, że droga jest zarośnięta do tego stopnia, że 

urywają się lusterka samochodów, które poszkodowani przynoszą do niej. Drogą tą jeżdżą 

autobusy szkolne. Według drogowca każdy właściciel posesji powinien dbać o swój odcinek.  

 Pani Wójt stwierdziła, że jest to problem. Poinformowała, że każdy właściciel posesji 

powinien wykaszać rowy i pobocza przy swojej działce. Zapewniła, że gmina będzie dążyć do 

tego aby każdy to robił. Są jednak sytuacje  gdzie właściciele którzy o to nie dbają i w 

sytuacjach gdzie chodzi o bezpieczeństwo na drodze powinna się tym zająć gmina. 

Podejmowane będą działania zmierzające do   przekonania opornego właściciela że należy się 

tym zająć.  
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 Sołtys wsi Mieronice odnosząc się do sprawozdania z działalności Wójta i zawartej w 

nim informacji na temat remontu drogi w Mieronicach pytała, czy zmniejszyła się wartość 

zadania czy długość odcinka planowanego do remontu. Zauważyła, że planowano wydać 

50.000zł. , a ostatecznie zadanie ma kosztować 31.000zł. Pani sołtys zaproponowała aby 

środki przeznaczyć na zwiększenie zakresu robót.  

 Wójt wyjaśniła, że w niektórych zadaniach po przetargach koszty się zmniejszyły, a w 

niektórych zwiększyły. Poinformowała, że do przetargu podaje się kosztorys inwestorski. W 

przetargu wykonawca sam ocenia za jakie środki może wykonać zadanie. Pani Wójt 

zauważyła, że było to przedmiotem  głosowania w uchwale. Wszystkie koszty się wyrównują 

w określonej kwocie. Nie jest możliwe aby gdy po przetargu zostanie środków wydłużyć 

zadanie gdyż potrzebna jest dokumentacja tj. kosztorysy i przedmiary robót.  

 Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 1 lipca b.r. w Kościele Parafialnym w 

Mieronicach o godz. 7
30

 odbędzie się msza za śp. radnego Mariana Midra.  

  Ad.  14.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą piątą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

      Protokolant                            Sekretarz Obrad                  Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Wojciech Gądek /                            / Andrzej Baran / 

 

 

 

 


